

UNION OF COMOROS
Unity-Solidarity-Development

**Ministry of External Relations
and Cooperation, in charge of Diaspora,
Francophony and the Arab World**

Ref . N°16-001/MIREX//SG/adj

Moroni, 15th January 2016

The Ministry of External Relations and Cooperation, in Charge of Diaspora, Francophony and the Arab World to the Union of Comoros presents its compliments to the Embassy of India in Antananarivo and, referring to the praiseworthy efforts of India in promoting the renewable energy mainly the solar energy, and the support that India is granting to Comoros, has the honor to inform that it is advisable to provide electricity first to the administrative buildings, including the Ministry of External Relations and Cooperation, the Justice Court and the Hospital El-marouf in Moroni.

The provision of solar energy to these buildings will allow the continuity of public service.

The Ministry of External relations and Cooperation will provide additional information essential for the materialization of this project.

The Ministry of External Relations and Cooperation, in Charge of Diaspora, Francophony and the Arab World to the Union fo Comoros, thanks the Embassy fo the Republic of India in Antananarivo for its kind cooperation and avails itself of this opportunity to renew the assurances of its highest consideration.

EMBASSY OF INDIA
ANTANANARIVO

UNION DES COMORES

Unité - Solidarité - Développement

Ministère des Relations Extérieures et de la
Coopération, chargé de la Diaspora, de la
Francophonie et du Monde Arabe



جمهورية القمر المتحدة
وحدة - تضامن - تنمية

وزارة العلاقات الخارجية والتعاون المكلفة
بالقمريين في الخارج والفرانكفونية والعالم العربي

Réf. N°16-001/MIREX/SG/adj:

Moroni, le 15 Janvier 2016

Le Ministère des Relations Extérieures et de la Coopération, Chargé de la Diaspora, de la Francophonie et du Monde Arabe de l'Union des Comores présente ses compliments à l'Ambassade de l'Inde à Antananarivo et, se référant aux efforts louables de l'Inde pour promouvoir les énergies renouvelables notamment l'énergie Solaire, et à l'appui qu'elle voudrait apporter à l'Union des Comores, a l'honneur de l'informer qu'il serait souhaitable, dans une première étape, d'électrifier les bâtiments administratifs, dont le Ministère des Relations Extérieures et de la Coopération, le palais de justice et l'hôpital El-marouf de Moroni.

La fourniture en énergie solaire de ces bâtiments permettrait une continuité du service public.

Le Ministère des Relations Extérieures et de la coopération fournira les informations complémentaires qui seront utiles pour la concrétisation de ce projet.

Le Ministère des Relations Extérieures et de la Coopération, Chargé de la Diaspora, de la Francophonie et du Monde Arabe de l'Union des Comores, remercie l'Ambassade de la République de l'Inde à Antananarivo de son aimable coopération et saisit cette occasion pour lui renouveler les assurances de sa haute considération.

AMBASSADE DE L INDE

- ANTANANARIVO -

As deservido
Shah-chant
16-1

